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,,Narkotyki? Na co mi to. Odleć z nami, nie z
narkotykami

Rozpoczęła się ogólnopolska kampania społeczna dla młodzieży ,,Narkotyki? Na co mi to”.
Odleć z nami! Nie z narkotykami”, której nadawcą jest Minister Zdrowia. Celem kampanii
jest zachęcanie młodych ludzi do realizowania własnych pasji. Głównym przekazem
kampanii jest myśl: ,,Nie potrzebuję narkotyków do życia, bo realizuję się w inny, ciekawy
dla mnie sposób. Większość osób w moim wieku nie bierze narkotyków, więc również dla
mnie normą jest życie bez nich”. Jest to kolejna kampania odnosząca się do przekonań
normatywnych i informująca,  że większość młodych ludzi nie używa narkotyków.
Podejmowane działania mają kształtować wśród młodzieży przekonanie, że nieużywanie
narkotyków jest normą wśród nastolatków. Akcja skierowana jest do ogółu społeczeństwa, a
w szczególności do  młodych ludzi w wieku 14-18 lat.

Wszystkich, którym idea kampanii jest bliska, zachęcamy do odwiedzenia: strony
www.nacomito.com.pl, fanpage’a www.facebook.com/nacomito i włączenia się w
promowanie akcji i jej przekazu.


